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                   Jonas Sloth. 
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D: Drøftelse 

B: Beslutning 

O: Orientering 

 

Punkt 1 

5 min 
B + O: Godkendelse af referat og dagsorden  

Indhold 
Ref. : er godkendt. 
Dagsorden : er godkendt 

Til referat  

Ansvar  

 

Punkt 2 

 
O: Information fra… 

Indhold 

- Elevråd :  Ikke deltagende 
 
 

- Formand : der var afbud fra Jonas, så ingen informatio-
ner. 

 
 

- Medarbejdere : Lisbeth og Lone: 
- Fagfordeling og skemalægning til kommende skoleår er 

næsten færdig. 
- I dag har 3, 4, 5 og 6 årgang været til ”Byg et hus” på Tra-

dium i Randers. Det er et meget inspirerende forløb for 
eleverne i gennem de 4 år det strækker sig over 

- 3.a skal deltage i Skoleskak landsfinalen i Vejle 
- Musikgartneriet for 0 klasse er i fuld gang. 

http://www.lilleaaskolen.dk/
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- Mange lærere har været sammen på inspirationsdag i År-
hus. Stor fleksibilitet for at få lavet alternativ undervis-
ning den pågældende dag. 

 
 

- Ledelse : Helene  
- Dejligt at få lov til at fortælle om skolen til de fremmødte 

ifm. ”åben by” arrangementet d. 15. april. 
 
 

Til referat  

Ansvar  

 

Punkt 3 

 

O+D Orientering om bestyrelsernes møde med B og U forman-

den. 

 

Indhold 

Fra sidste referat: Tilbagemelding fra B og U udvalgsformand 

Flemming Nørgaard. Han vil gerne mødes med skolebestyrelses-

repræsentanterne, for at gennemgå og debattere skolernes tilde-

lingen på kommuneniveau. 

 

 

Til referat 

 Vicki : Konklusionen på mødet var, at der ikke kom noget kon-

kret frem.   

Det var kommunens holdning, at tildelingerne ikke var sammen-

lignelige, da de enkelte kommuner ikke opgør og udregner udgif-

terne på samme vilkår, derfor fremstår der differencer imellem 

kommunerne, som ikke nødvendigvis passer. 

Flemming Nørgaard gav udtryk for, at Børn og unge udvalget i 

fremtiden gerne så det som en mulighed, at skolebestyrelsesre-

præsentanterne blev inviteret til møder, for at vende forskellige 

initiativer og  tiltag inden for skoleverdenen, inden udvalget tog 

endelig beslutning. 

Frisættelse af folkeskolerne var også et emne der blev drøftet. 

Ansvar   

 

Punkt 4 

 
O+D: Velkommen til Laurbjerg d. 15.04.23 

Indhold Hvad var vores oplevelse af dagen? 

Til referat 

God dag men med flere unge/ny familier, som så skole og SFO, 

for første gang. Absolut en OK dag som gav anledning til at pro-

filere skole og SFO. 

Ansvar   
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Punkt 5 

 
O+D: Opfølgning proces vedr. kommunikation 

Indhold Drøftelser om, hvad der er vigtigt i processen 

Til referat 

Helene : skolen skal i det kommende skoleår til at tage hul på 

drøftelse af en kommunikations strategi på skolen. 

Hvad er vigtigt for skolebestyrelsen, at en kommende strategi 

skal indeholde. :  

- Skolens håndtering af forældregrupper på Facebook. Det 

er vigtigt at tydeliggøre, at div. sociale platforme ikke er 

givende ift. debat om nogen man oplever som problema-

tisk ift. skoledagligdagen. 

- Hvad er der af forventninger fra forældreside til en kom-

mende strategi. Aula, lærerkontakt, forældrehenvendel-

ser m.v. 

- Hvad er vigtige emner fra skolen side, at gennemgå på 

forældremøder i starten af skolegangen og evt. op gen-

nem skoletiden. 

- Hvad kan bestyrelsens bruges til, for at skabe en god dia-

log. 

- Tydelig adresse på hvem der ønskes inddraget ift. et 

emne. Det er ikke nok blot at tilføje ledelsen som CC på 

en besked på Aula.,  

- Hvad er god kommunikation for hele skolen 

 

Ansvar  Ledelsen tager det op i det kommende skoleår. 

 

Punkt 6 

 
O: Orientering om afholdte dialogmøde vedr. elevinddragelse 

Indhold 

Før påskeferien henvendelse DR 1 sig om vores mobilpolitik, 

som er skabt i samarbejde med eleverne. 

Helene blev efterfølgende interviewet til P4 om, hvorledes ele-

verne var blevet inddraget i mobilpolitikken. 

Til referat 

Ovennævnte indslag blev brugt af BogU formanden, som indled-

ning på det kommunale dialogmøde om ”elev-indragelse i daglig-

dagen”. 

Dejligt at vi blev fremhævet.  

Ansvar   

 

 

Punkt 7 

 
O: Status proces vedr. ansættelse af pædagogisk leder 
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Indhold 
Helene orienterer om interessen og den kommende arbejde med 

samtaler og endelig udvælgelse 

Til referat 

Stor interesse for stillingen med 24 ansøgere.  

Yderlig har der været en del henvendelse og rundvisninger, hvor 

der ikke har kastet en ansøgning af sig. Da ansøgere har fornem-

met, at det måske ikke var lige det indhold i stillingen, som de 

gik efter. 

Der er indkaldt 6 ansøgere til samtale. 

Der er en meget bred skare i blandt de sidste 6. 

Første samtalerunde er på tirsdag. 

Bestyrelsen blev orienteret om hvad ansættelsessamtalerne te-

matisk kommer til at  indeholde. 

Ansvar  Helene samt ansættelsesudvalget. 

 

 

Punkt 8 

 
O: Orientering økonomi 

Indhold Ledelsen gennemgik status på skolens økonomi. 

Til referat 

Årsopgørelse 2022 : samlet underskud 515.000 for skole og SFO. 

 

Ved 1 Budgetopfølgning (efter 1 kvartal 2023) viser et billede på, 

hvorledes skolens økonomi kommer til at udvikle sig i indevæ-

rende regnskabsår.  

Selv om skole er voldsomt udfordret af store udgifter til special-

klasseelver, samt ekstra udgifter til før-skole-gruppe i SFO, så vil 

det formentlig være muligt, at begrænse det samlede underskud 

så det lander på - 650.000 kr. samlet for skole og SFO 

SFOs økonomi er lidt udfordret, så der vil ikke kunne ansættes 

en barselsvikar for Isabel, da der til sommer er en lidt ekstra ti-

mer ,som til dels kan dække nogle af timerne i barselsorloven. 

 

Ansvar  Helene og kommende indskolingsleder. 

 

 

Punkt 9 

 
B: Punkter til fremtidige møder 

Indhold intet 

Til referat  

Ansvar   
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Punkt 10 

 
O: De små korte og evt. 

Indhold 

Vicki spørger om : 

”Bonusforældres” ikke kan få adgang til Aula. 

Helene svarer : at det kan de godt, men der skal udfyldes en del 

formularer fra de biologiske forældre, for at det kan åbnes op for 

adgang til Aula. 

Til referat  

Ansvar  

 

 

Årets resterende møder: 

 

23/5-23 

 


